
Protokol NrIH/2010

obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Podegrodzie, ktora odbyla siq dnia 27 grudnia 2010 roku
' w Gminnym Osrodka Kultury w Podegrodziu,

Obrady trwafy od godz. 15.00 - 16.15.

Posiedzeniu sesji przewodniczyl Pan Dariusz Kowalczyk Przewodniczqcy Rady Gminy Podegrodzie.

Obecni na posiedzeniu;

- Radni Rady Gminy Podegrodzie - zgodnie z zalqczonq listq obecnosci,
- Soltysi Gminy Podegrodzie - zgodnie z zalqczonq listq obecnosci,
- Pani Malgorzata Gromala - Wojt Gminy Podegrodzie,
- Pan Wojciech Laciuga - Z-ca Wojta Gminy Podegrodzie,
- Piotr Lachowicz- Sekretarz Gminy,
- Pani Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy,
- Pan Zenon Szewczyk - Radny Powiatu Nowosqdeckiego,
- Pan Krzysztof Bodziony - Radny Powiatu Nowosqdeckiego,
- Pani Bernadeta Konstanty - Prezes Banku Spoldzielczego w Podegrodziu,
- Pan Mariusz Karpierz - Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomosciami

w Urze^dzie Gminy Podegrodzie,
- Mieszkancy Gminy Podegrodzie.

Proponowany porzqdek obrad:

\. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Sprawozdanie z dzialalnosci Wojta Gminy.
3. Podje^cie uchwafy w sprawie zmian w budzecie gminy na rok 2010 I zmiany Uchwafy Budzetowej

Gminy Podegrodzie na rok 2010 Nr 321/XLIII/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 12 stycznia
201 Or.

4. Podje^cie uchwafy w sprawie okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu
Gminy Podegrodzie za I polrocze roku budzetowego.

5. Podj<?cie uchwafy w sprawie zmiany uchwafy Nr 313/XLII/2009 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 30
grudnia 2009 r.

) 6. Podj^cie uchwafy w sprawie zmiany Uchwafy Nr 379/L/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia
28 wrzesnia 20JO r.

I. Podjqcie uchwafy w sprawie zmiany Uchwafy Nr 380/L/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia
28 wrzesnia 2010r., zmienionej Uchwalq, Nr 315/XLII/2009 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 30
grudnia 2009r., Uchwalq. 325/ XLIV/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 25 lutego 2010 r.,
Uchwajq Nr 362/XLVI/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku i Uchwalq
Nr 367/XLVII/2010 z dnia 17 czerwca 2010 roku.

8. Podj^cie Uchwafy w sprawie zmiany Uchwafy Nr 381/L/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia
28.09.2010r., zmienionej Uchwalq Nr 316/XLII/2009 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 30 grudnia
2009r., w sprawie przyje^cia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2010,
zmienionej Uchwalq Nr 363/XLVI/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku.

9. Podje^cie uchwafy w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, podatku rolnego i podatku lesnego
od osob fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow, terminow platnosci dla inkasentow
oraz ustalenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

10. Podj^cie uchwafy w sprawie upowaznienia Wojta Gminy Podegrodzie do wystawienia weksla in
bianco stanowiqcego zabezpieczenie prawidlowego wydatkowania srodkow otrzymanych na
realizacjqprojektupn. ,,Sciezka historyczno-turystyczna „ Podegrodzieprzez wieki".

I1. Podj^cie uchwafy w sprawie przedluzenia czasu ohowiqzywania dotychczasowych taryfza zbiorowe
zaopatrzenie w wod% na terenie Gminy Podegrodzie.



12. Podjqcie uchwafy w sprawie ustalenia doplaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wod% dla
mieszkancow Gminy Podegrodzie.

13. Podjejcie uchwafy w sprawie przedluzenia czasu obowiqzywania dotychczasowych taryfza zbiorowe
odprowadzenie sciekow na terenie Gminy Podegrodzie.

14. Podjejcie uchwafy w sprawie. ustalenia doplaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie sciekow dla
mieszkancow Gminy Podegrodzie.

15. Podjejcie uchwafy w sprawie zmiany Uchwafy Nr 331/XLIV/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia
25.02.201Or.

16. Podjejcie uchwafy w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesiqcznego dla Wojta Gminy Podegrodzie.
17. Zakonczenie sesji.

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Dariusz Kowalczyk otwarl nadzwyczajnq Ill sesj% Rady Gminy
Podegrodzie, powital wszystkich przybyfych gosci oraz na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze Rada
Gminy ma wymagane prawem quorum i jest wladna do podejmowania prawomocnych decyzji. W Sesji

.udzial wzie^lo 14 radnych.

Nastgpnie Pan Przewodniczqcy Rady Gminy udzielil glosu p. Marii Szewczyk Dyrektorowi Gminnej
Biblioteki Publicznej w Podegrodziu, ktora zlozyla wszystkim obecnym najserdeczniejsze zyczenia
noworoczne oraz wrqczyla ksiqzki p.t. ,,Kuchnia Lachow Sqdeckich " jednoczesnie zyczqc, aby potrawy
podane w tej ksiqzce udawafy sie^jak najlepiej i byfy wykorzystywane przez mieszkancow.

Wobec powyzszego Pan Przewodniczqcy Rady Gminy podziqkowal p. Marii Szewyczyk za zyczenia
swiqteczno-noworoczne oraz otrzymany prezent w postaci ksiqzki.

Ad. 2 Sprawozdanie z dzialalnosci W6\ta Gminy.

Sprawozdanie z dzialalnosci mie^dzy sesjami tj. 14.12.2010 r. - 27.12.2010 r. zlozyla Pani Malgorzata
Gromala Wojt Gminy Podegrodzie.
14.12.2010 r.- uczestnictwo w Konwencie Wojtow oraz w spotkaniu ze Starostq Nowosqdeckim p. Janem
Golonkq oraz p. Stanislawem Sorysem Czlonkiem Zarzqdu Wojewodztwa Malopolskiego, ktore dotyczylo
glownie wnioskow do ,,Odnowy i Rozwoju Wsi" w ramach Programu Rozwoju Obszarow Wiejskich.

\Ponadto w tym samym dniu uczestniczyla w spotkaniu w Powiatowym Urzedzie Pracy, podczas ktorego
wojtowie zapoznali si$ z harmonogramem proponowanych rynkow pracy.
15.12.2010 r.- spotkanie zprzedstawicielami Fundacji ,,Europa Plus" w sprawie udzialu Gimnazjum i Szkol
Podstawowych w realizowanym przez ww. Fundac/% projekcie Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.
W tym samym dniu odbylo si% spotkanie z przedstawicielem Firmy ,,Proj-bud" w sprawie przygotowania
koncepcji zagospodarowania centrum Podegrodzia w ramachprogramu ,, Odnowa i Rozwoj Wsi".
16.12. 2010 r.- uczestnictwo w spotkaniu ze Starostq Nowosqdeckim p. Janem Golonkq oraz Dyrektorem
Powiatowego Zarzqdu Drog p. Adamem Czerwinskim odnosnie ustalenia wstejynego harmonogramu prac na
drogach powiatowych znajdujqcych si$ na terenie Gminy Podegrodzie.
17.12.2010 r. - spotkanie z p. Pawlem Samkiem w sprawie przygotowania koncepcji zagospodarowania
centrum Brzeznej w ramach programu ,, Odnowa i Rozwoj Wsi".
20.12.2010 r. - uczestnictwo w spotkaniu oplatkowym w Teatrze Slowackiego w Krakowie z Kardynalem
Stanislawem Dziwiszem oraz Marszalkiem Markiem Sowq.
21.12.2010 r.- uczestnictwo w spotkaniu z Dyrektorem Zarzqdu Drog Wojewodzkich w Krakowie w sprawie
umow, ktore byfy podpisane przez Wojta Stanislawa Latk%. Umowy te wywolujq duze wqtpliwosci, poniewaz
dotyczq wykupu tzw. resztowek w zwiqzku z budowq obwodnicy Podegrodzia, ktore nie sq ostatecznie
zdefiniowane i nie wiadomo o jakich kwotach be^dzie mowa. W wyniku poczynionych rozmow udalo si%
przesunqc splate^jednej z rat, ktora byla zadeklarowana w drugiej umowie dotyczqcej wykupu gruntow pod
obwodnicy w kwocie ponad 500 tys zlotych. Na kolejny rokjest to kwota 300 tys zl, a wie^c nalezy dolozyc



. wszelkich staran, aby te umowy byfy jakos inaczej sformulowane, poniewaz jest to zadanie Powiatu
i Marszalka, a nie Urze^du Gminy, dlatego nie wie dlaczego, az takie kwoty sq do splaty przez tutejszy urzqd.
Rowniez w tym dniu uczestniczyla wraz z p. Ewelinq Skuza w spotkaniu z Dyrektorem Referatu Budzetu w

' Urzqdzie Malopolskim w sprawie negocjacji odnosnie umorzenia aktualnych naliczonych gminie kar za brak
pozwolenia wodno - prawnego od 2006 roku. Ponadto w tym samym dniu wraz z p. skarbnik uczestniczyfy
w podpisaniu umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego i Bankiem Ochrony Srodowiska w Krakowie
w sprawie dofmansowania kanalizacji sanitarnej.
23.12.2010 r. - uczestnictwo w spotkaniu z p. Marszalkiem Markiem Sowq oraz p. Marszalkiem Romanem
Ciepielq w sprawie Miqdzygminnej Strategii Rozwoju Gmin. Gmina Podegrodzie nie posiada Strategii
Rozwoju Gminy, a jest to dokument, ktory praktycznie stanowi zatqcznik do kazdego wniosku o srodki
zewne^trzne, dlatego nalezy dolozyc wszelkich staran, aby takq strategic opracowac.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew, Rady Gminy - podziekowal p. Wojt za przedstawienie sprawozdania, po czym
dodal, ze z uwagi na fakt, iz w porzqdku obrad dzisiejszej sesji nie ma punku ,,Wolne wnioski" oraz
,Jnterpelacje i zapytania radnych ' istnieje mozliwosc, aby w tym momencie panstwo radni i panstwo soltvsi
zabierali glos.

p. Stanislaw Sikora -- Radny- zabral glos w sprawie zdarzenia, ktore mialo miejsce 24 grudnia br.
^w Brzeznej, gdzie na rzece Brzeznianka doszlo do spi^trzenia znacznej ilosci kry, powodujqc realne
* zagrozenie. Osobiscie poinformowal o tym fakcie telefonicznie Regionalny Zarzqd Gospodarki Wodnej,

proszqc o natychmiastowq interwencJQ, jednakze efekt byl taki, ze dzialania w tej kwestii podjal komendant
tutejszej strazy pozarnej, a nie RZGW, ktore jest instytucjq wiodqcq i powinno zajqc si$ tq sprawq i poniesc
wszystkie koszty z tym zwiqzane. Wobec powyzszego poprosil p. wojt o wystosowanie pisma do Dyrekcji
RZGW z zapytaniem, dlaczego w takiej sytuacji zaden z pracownikow ww. instytucji nie zareagowal i nie
pofatygowal si% przybyc w rejon zagrozenia.

p. Malgorzata Gromala - Wojt - odpowiedziala p. radnemu Sikorze, ze nie udalo jej si% skontaktowac
z Regionalnym Zarzqdem Gospodarki Wodnej w kwestii zdarzenia jakie mialo miejsce na rzece Brzezniaka,
jednakze kolejnym etapem jej pracy be^dq rozmowy w tej sprawie. W zwiqzku z tym, iz RZGW nie podjejo
interwencji w sprawie udroznienia potoku Brzezniaka, zajql si% tym tematem zjej polecenia Komendant OSP
p. K. Witkowski, ktory mial juz wczesniej polecenie, aby monitorowac wszelkie potoki i rzeki na terenie
gminy, aby nie dochodzilo do spiejrzenia kry i ewentualnego wylania wody. Reasumujqc poparla zdanie
p. radnego Sikory, ze jest to zadanie RZGW, a gmina moze tylko pomoc mieszkancom w wyjqtkowych
sytuacjach, aby do takich sytuacji nie dochodzilo.

fcp. Jozef Laciuga ~ Soltys wsi Juraszowa - w imieniu wszystkich soltysow podziejtowal serdecznie p. wojt
i p. przewodniczqcemu Rady Gminy za otrzymane zyczenia swiqteczne.

p. Marek Maciuszek - Radny - zwrocil si% do p. wojt w sprawie dwoch odcinkow drog w miejscowosci
Rogi, ktore nie byfy wykazane w przetargu i nie sq obje^te zimowym utrzymaniem. Jeden odcinek
wspomnianej drogi prowadzi w kierunku p. Skuta, a drugi w kierunkup. Orla, gdzie mieszkajq starsze osoby
i odsniezanie tych drog jest konieczne, chociazby w zwiqzku z umozliwieniem dojazdu karetki pogotowia,
gdyby zaszla taka komecznosc, Dotychczas drogi te byfy odsniezane doraznie przy wiejtszych odpadach
sniegu na co zezwolil poprzedni wojt Latka i chcialby si% dowiedziec czy obecna p. wojt rowniez wyrazi na
to zgod%, bo trzeba bejdzie na to wygospodarowac dodatkowe srodki. Wobec powyzszego poprosil p. wojt,
aby przyczynila si$ do tego, zeby wspomniane drogi byfy odsniezane. Ponadto poprosil o interwencj^
w PKS w sprawie autobusow dowozqcych dzieci z Rogow i Mokrej Wsi do gimnazjum w Podegrodziu, aby
kursowafy ojednakowej godzinie, zeby dzieci nie musialy zbyt dlugo czekac na przystankach, poniewaz jest
to okres zimowy. Osobiscie rozmawial w tej sprawie z kierownikiem przewozu, ktory przyobiecal, ze
sytuacja siq zmieni, jednakze dotychczas sytuacja nie ulegla poprawie.

p. Malgorzata Gromala Wojt - - przyobiecala p. radnemu Maciuszkowi, ze zostanie sprawdzone
odsniezanie drog na terenie miejscowosci Rogi, natomiast co si% tyczy dowozu dzieci do szkofy, to przede
wszystkim w tej sprawie powinna interweniowac p. dyrektor szkofy i podejrzewala, zejezeli byfy uwagi w tej



.sprawie, to rowniez byty podjqte jakies dzialania, Niemniej jednak zostanie zorganizowane spotkanie
z Prezesem PKS odnosnie zwrocenia mu uwagi na warunki zawarte w umowie. Nastqpnie zwrocila si%
z prosbq. do p. radnych z Brzeznej, aby po sesji pozostali w celu omowienia spraw zwiqzanych z nowo

* otwartq, swietlicq w remizie OSP w Brzeznej - Litaczu, poniewaz nie zostala uregulowana strona prawna
czyli nie ma podpisanego zadnego porozumienia ze strazq na jahich zasadach swietlica ma funkcjonowac,
a na dzien dzisiejszy zabraklo juz oleju do ogrzania tego obiektu i nie ma zabezpieczonych srodkow na ten
eel. Ponadto przedstawila p. Wojciecha Laciug%, ktory od 1 stycznia br. bqdziepelnilfunkcj%zastqpcy wojta,
jak rowniez poinformowala, ze stanowisko sekretarza be^dzie dalej pelnil p. Piotr Lachowicz, a funkcjq
skarbnika p. Agnieszka Pacholarz,

p. Czeslawa Ruchala - Soltys wsi Stadia- poinformowala p. wojt, ze w Stadlach zadne drogi nie byly ujete
do odsniezania, a mimo tego podczas ostatnich opadow sniegu byly odsniezane na telefoniczne zgloszenie.
Wobec powyzszego chcialaby uzyskac informacjq odp. wojt czy nadalprzy wiqkszych opadach sniegu bqdzie
musiala zglaszac w gminie koniecznosc odsniezania tych drog czy tez nie. Ponadto dodala, ze bejdzie z tym
problem, poniewaz przed ostatnimi wyborami drogi byly bardzo ladnie odsniezane i niejeden mieszkaniec,
ktory wczesniej wlasnym plugiem drogi odsniezal, plugu tego juz nie posiada. Nastejjnie zasygnalizowala, ze
na dzien dzisiejszy Osrodek Zdrowia w Podegrodziu nie ma podpisanych zadnych umow na lekarzy
specjalistow i nie wie co w tej sytuacji bqdzie.

9p. Malgorzata Gromala - Wojt - odpowiedziala p. sohys, ze z tego cojej wiadomo sqpodpisane 4 kontrakty
z Narodowym Funduszem Zdrowia na cztery specjalizacje, jak rowniez p. doktor Kozlowska prowadzi
negocjacje w sprawie renegocjacji kontraktu. Ponadto zostalo wystosowane pismo do NFZ wspierajqce
dzialania p. doktor w tym temacie. W kwestii odsniezania drog zostanie zlecone pracownikowi UG
przygotowanie wykazu wszystkich drog, ktore byfy zlecone w przetargu i dopiero na nastej>nej sesji udzieli
odpowiedzi na zadanie dzisiaj pytania, poniewaz nie mozna wykraczac poza przetarg i doprowadzic do
sytuacji, ze koszty zwiqzane z odsniezaniem drog po sezonie zimowym bqdq, duzo wyzsze, niz bylo to
zaplanowane.

Ad. 3 Podjecie uchwaty H* sprawie zmian w budjecie gminy na rok 2010 i zmiany Uchwaly
Budjetowej Gminv Podegrodzie na rok 2010 Nr 321/XLH1/201Q Rady Gminy Podegrodzie z dnia 12
stycznia 2010 r.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil p. skarbnik o przedstawienie projektu ww. uchwaly
w zwiqzku ze zmianami jakie nastqpify w budzecie od posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Infrastruktury i Budzetu do dzisiejszej sesji.

p. Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy - po wyslaniu materialow na sesj% do wszystkich p. radnych
zostalo wydane zarzqdzenie Wojta Gminy Podegrodzie w sprawie zmiany w budzecie, w ktorym zostal
zwiejcszony budzet gminy o kwotq 428. 338,00 zlotych w zwiqzku z koniecznosciq. wprowadzenia srodkow
przeznaczonych na wyplate^ swiadczen rodzinnych. Kolejna zmiana dotyczy zmniejszenia wydatkow budzetu
panstwa przeznaczonych na usuwanie skutkow kle^sk zywiolowych tj. podklady geodezyjne i mapy dla
budynkow, ktore zostaly zniszczone w wyniku powodzi. Wwyniku wprowadzonej zmiany budzet gminy zostal
zwi^kszony o ww. kwot% cojest odzwierciedlone w zalqcznikach 4, 5 i I I . Ponadtopowyzszym zarzqdzeniem
zostalo zwiejtszone po stronie wydatkowej zadanie inwestycyjne w rozdz. 678 o kwot% 8.700 zlotych na
odbudow^ drogi ,,Lq_kta - Juraszowa" z uwagi na to, ze nie zostal w tej inwestycji uwzgle^dniony nadzor
inwestorski. Pozostale zmiany w budzecie, ktore uwzglgdnial pierwotny projekt uchwaly pozostaly bez
zmian.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - zwrocil si$ do p. radnych o wnoszenie ewentualnych zmian do
projektu przedstawionej uchwaly.

W zwiqzku z tym, iz nie wnoszono zadnych uwag do przedstawionego projektu uchwaly Przewodniczqcy
Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwafy'Nr III/l6/2010 z dnia 27
grudnia 2010r. w sprawie zmian budzecie gminy na rok 2010 i zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy



,Podegrodzie na rok 2010 Nr 321/XLIII/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 12 stycznia 201 Or., ktora
zostala przez Rad% Gminy przyjeja nastejpujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw",
0 ghsow ,, Wstrzymujqcych si$".

•

Ad. 4 Podjecie uchwafy w sprawie okreslenia zakresu i formy informacji o przebieeu
wykonania budzetu Gminy Podegrodzie zalydlrocze roku budjetowego.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - w zwiqzfcu z tym, iz projekt ww. uchwafy byl omawiany
podczas posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu, poprosil przewodniczqcego
komisjip. Stefana Sledz o przedstawienie stanowiska komisji w tej sprawie.

p. Stefan Sledz - Radny - wszystkie uchwafy dotyczqce budzetu gminy, ktore sq \v porzqdku obrad dzisiejszej
sesji zostafy pozytywnie zaopiniowane przez Komisje^ Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu
z wyjqtkiem projektow uchwal dotyczqcych punktow: 11,12,13 i 14, ktore dotyczq ustalenia taryfza zbiorowe
zaopatrzenie w wode_, odprowadzanie sciekow oraz doplaty do tych taryf. Propozycja Komisji byla taka, aby
ww. taryfy pozostawic na poziomie roku biezqcego, jednakze pojawil siq problem, bo od nowego roku ma
wzrosnqc podatek VAT o 1% i w tej sytuacji nalezy okreslic czy Rada Gminy ma glosowac taryfy netto na
poziomie roku biezqcego, do ktorych bedzie doliczany ww. podatek czy tez ma glosowac taryfy brutto

. z uwzglqdnieniem tego podatku,

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - wyjasnien w kwestii taryfy za zbiorowe dostarczanie wody
oraz taryf za zbiorowe odprowadzanie sciekow oraz doplat do tych taryf udzieli p. Mariusz Karpierz -
Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomosciami w trakcie omawiania
przedmiotowych punktow.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwafy Nr 7/7/7 7/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie okreslenia zakresu i formy informacji
0 przebiegu wykonania budzetu Gminy Podegrodzie za I polrocze roku budzetowego, ktora zostala przez
Rad% Gminy przyjeja nastejiujqcq ilosciq gfosow: 14 glosow ,,ZA", 0 ghsow ,,Przeciw", 0 glosow
,, Wstrzymujqcych si$".

Ad. 5 Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 313/XLII/2009 Rady Gminy
Podegrodzie z dnia 30 grudnia 2009 r.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- poinformowal, ze projekt ww. uchwaly dotyczy zaciqgniqcia
Izobowiqzania finansowego na budowq Inwestycjipn. „ Budowa obejscia wsi Brzezna, Stadia i Podegrodzie
po wale przeciwpowodziowym" po czym zwrocil siq do p. skarbnik oraz p. radnych o zabieranie glosu w tej
sprawie.

W zwiqzku z tym, iz w przedmiotowej sprawie nie bylo zadnych uwag Przewodniczqcy Rady Gminy
p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwaly Nr 111/18/2010 z dnia 27 grudnia
2010 r., w sprawie okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy
Podegrodzie za I polrocze roku budzetowego, ktora zostala przez Radq Gminy przyje^ta nastqpujqcq ilosciq
ghsow: 14glosow „ZA", 0glosow ,,Przeciw", 0 ghsow ,, Wstrzymujqcych siq".

Ad. 6 Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwalv Nr 379/L/2010 Rady Gminy
Podegrodzie z dnia 28 wrzesnia 2010 r.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- zwrocil si% do obecnych o ewentualne zapytania bqdz uwagi
w sprawie projektu ww, uchwaly.

p. Stanislaw Sikora Radny w przedmiotowej uchwale jest mowa o zdjgciu srodkow
przeznaczonych na opracowanie dokumentacji pod cmentarz w Brzeznej, co jest jednq z najwazniejszych
1 najpilniejszych rzeczy do wykonania, poniewaz na dzien dzisiejszy nie ma juz praktycznie mozliwosci



• pochowku na starej cze^sci ww. cmentarza. Wobec powyzszego zapytal p. wojt czy ma rozumiec, ze jest to
chwilowe zdj^cie srodkow i zaraz z poczqthiem przyszlego roku bqdq prowadzone czynnosci dotyczqce
wdrozenia tej dohumentacji czy tez zostanie topozostawione w aktach urze^du bez realizacji.

•

p. Malgorzata Gromala - Wojt - poinformowala p. radnego Sikor%, zejest tojedna ze zleconych spraw do
realizacji. Z tego co jej wiadomo byl przygotowany projekt cmentarza, ale zostalo zaniedbane uzyskanie
pozwolenia i na tym sprawa utkneja. Sq na ten eel zabezpieczone pieniqdze w budzecie gminy, jednakze nie
wyobraza sobie przygotowania wlasciwego projektu bez konsultacji, chociazby z Radq Gminy, ksiqdzem
proboszczem czy Radq Parafialnq. Z tego tez wzgle_du zadanie to zostalo przesunigte w budzecie
gminy do realizacji w wydatkach niewygasajqcych.

p. Stanislaw Sikora - Radny - od samego poczqtku, gdy zostal radnym robil wszystko, aby projekt nowej
cze^sci cmentarza w Brzeznej wdrozyc do realizacji, poniewaz wiedzial, ze zbliza si$ termin wygasniqcia jego
waznosci, ale byla wowczas jakas niemoc i nie mozna bylo uprosic, aby wdrozyc go do realizacji i mozna
teraz powiedziec, ze bylo to wyrzucenie pieni^dzy w bloto.

p. Malgorzata Gromala - Wojt -projekt ten nie byl aktualizowany od 4 lat, na ktory wygasfapozwolenie
i trudno nagle, na szybko bez konsultacji go wykonac, dlatego tez srodki na ten eel zostaly przesuniete na

^przeszyfy rok.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwafy Nr III/19/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie zmiany Uchwafy Nr 379/L/20W Rady
Gminy Podegrodzie z dnia 28 wrzesnia 2010 r. , ktora zostala przez Rad% Gminy przyjqta nastqpujqcq
ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 ghsow ,,Przeciw", 0 glosow ,, Wstrzymujqcych si%".

Ad. 7 Podjecie uchwaty >v sprawie zniiany Uchwaly Nr 380/L/2010 Radv Gminv
Podesrodzie z dnia 28 wrzesnia 2010r., zmienionej Uchwalq Nr 315/XLH/2009 Rady Gminy Podegrodzie
z dnia 30 srudnia 2009r., Uchwalq 3257 XLIV/2010 Rady Gminv Podegrodzie z dnia 25 luteso 2010 r.,
Uchwala Nr 362/XLVI/2010 Rady Gminy Podesrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku i Uchwaiq Nr
367/XL VH/2010 z dnia 17 czerwca 2010 roku,

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- zwrocil si% do obecnych o ewentualne zapytania bqdz uwagi
w sprawie projektu ww. uchwafy.

W zwiqzku z tym, iz nie wnoszono zadnych uwag do przedstawionego projektu uchwafy, Przewodniczqcy
\Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwafy Nr 7/7/2 0/2010 z dnia 27

grudnia 2010 r,, w sprawie zmiany Uchwafy Nr 380/L/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 28 wrzesnia
201 Or., zmienionej Uchwalq Nr 315/XLII/2009 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 30 grudnia 2009r., Uchwalq.
325/ XLIV/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 25 lutego 2010 r., Uchwalq Nr 362/XLVI/2010 Rady
Gminy Podegrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku i Uchwalq Nr 367/XLV1I/2010 z dnia 17 czerwca 2010
roku, ktora zostala przez Rad% Gminy przyjqta nastej>ujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow
,,Przeciw", 0 glosow ,, Wstrzymujqcych si^".

Ad. 8 Podjecie uchwaty H* sprawie zmiany Uchwaly Nr 381/L/2010 Radv Gminv
Podesrodzie z dnia 28.09.2010r^ zmienionej Uchwala Nr 316/XLW2009 Radv Gminv Podesrodzie z dnia
30 srudnia 2009r., H* sprawie przviecia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2010,
zmienionej Uchwala Nr 363/XLVI/2010 Rady Gminv Podegrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- zwrocil sie_ do obecnych o ewentualne zapytania bqdz uwagi
w sprawie projektu ww. uchwafy.

W zwiqzku z tym, iz nie wnoszono zadnych uwag do przedstawionego projektu uchwafy Przewodniczqcy
Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwaly Nr HI/21/2010 z dnia 27
grudnia 2010 r., w sprawie zmiany Uchwafy Nr 381/L/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 28.09.2010r.,



,zmienionej Uchwalq Nr 316/XLII/2009 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 30 grudnia 2009r., w sprawie
przyj^cia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2010, zmienionej Uchwalq
Nr 363/XLVI/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 27 kwietnia 2010 roku, ktora zostala przez Rad% Gminy

* przyjeta nastejjujqcq ilosciq glosow; 14 glosow ,,ZA", 0 glosow, ,,Przeciw", 0 glosow ,, Wstrzymujqcych

Ad. 9 Podjecie uchwaly iv sprawie pobom podatku od nieruchomosci, podatku rolneso
i podatku lesnego od osob fizvcznvch w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow, terminow platnosci dla
inkasentow oraz ustalenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy— zwrocil si% do obecnych o ewentualne zapytania, bqdz uwagi
w sprawie projektu ww. uchwafy.

p. Kazimierz Klimczak- Soltys wsi Podrzecze - zapytal p, skarbnik czy w zwiqzku z proponowanq zmianq
ww. uchwafy stawka za inkaso na terenie poszczegolnych solectw ulegnie zmianie czy tez be^dzie taka jak
dotychczas. Ponadto zapytal p. \vqjt czy w zwiqzku z wygasnigciem umowy z koncem 2010 r., ktora
zobowiqzywala jego osobq jako soltysa do pobierania oplat od mieszkancow wsi Podrzecze za scieki
odprowadzane na Gminnq Oczyszczalniq Sciekow w Podrzeczu zostanie przedluzona czy tez nie, co jest
bardzo istotne, poniewazjuz w styczniu 2011 roku bqdzie pierwsza rata oplat za scieki.

p. Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy - wyjasnila, ze przedmiotowa uchwala nie obejmuje zmiany
\vysokosci inkasa z tytulu poboru podatku i oplat lokalnych, ajedynie obejmuje zmianq dotyczqcq inkasenta
wsi Rogi p. soltysa Marka Maciuszka, ktory zostal radnym i czynnosc ta zostala przeniesiona najego zonq.
Ponadto w przedmiotowej uchwale zostaly ujednolicone inne zmiany zgodne z prawem np. podatek od psow,
ktory jui nie obowiqzuje. Co si% zas tyczy pobierania naleznosci za scieki od mieszkahcow Podrzecza przez
p. soltysa K. Klimczaka, to mysli, ze obecna p. wojt podejmie decyzj%, aby ta czynnosc byla w oparciu
o zawartq umow%, ktora bejAzie okreslala wysokosc inkasa z tego tytulu i nie must, to bye uchwalane przez
rad%, bo jest to czynnosc cywilnoprawna. Wobec powyzszego z dniem 1 stycznia przyszlego roku be^dzie
koniecznosc podpisania nowej umowy, ktora bqdzie okreslala wjakiej wysokosci bejdzie inkaso w zwiqzku
z poborem oplat za scieki.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwaly Nr 111/22/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomosci,
podatku rolnego i podatku lesnego od osob fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentow, terminow
platnosci dla inkasentow oraz ustalenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso, ktora zostala przez Rad%
Gminy przyjeta nastej)ujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw", 0 glosow
,, Wstrzymujqcych si%".

Ad. 10 Podjecie uchwaly w sprawie upowajnienia Wojta Gminy Podegrodzie do
wystawienia weksla in bianco stanowiqceso zabezpieczenie prawidloweso wydatkowania srodkow
otrzvmanvch na realizacje projektu pn. ^Sciejka historyczno - turystyczna „ Podesrodzie przez wieki".

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- zwrocil si% do obecnych o ewentualne zapytania bqdz uwagi
w sprawie projektu ww. uchwafy.

p. Stefan Sledz - Radny- powiedzial, ze projekt pn. ,,Sciezka historyczno ~ turystyczna Podegrodzie przez
wieki" ma bardzo negatywnq opiniq wsrod mieszkancow, poniewaz projekt ten zostal zaw^zony
w maksymalnym stopniu przez co cze^sc srodkow, ktore mozna bylo pozyskac z Bramy Beskidu zostala
obci^ta. Z rozmow z mieszkancami gminy wynika, ze projekt ten powinien bye bardziej rozszerzony
i obejmowac zabytkowq kaplice^ na Strzygancu w Brzeznej, a nastejynie Gostwice^, Stadia, gdziejest rzezbiarz
p. Kazimierz Basta oraz Podegrodzie, gdziejest wiejcej obiektow o wie^kszym znaczeniu, niz te ktore zostaly
wymienione we wspomnianym projekcie. Ma tu na mysli muzeum p. Wojciech Boguckiego, muzeum w Domu
Kultury oraz wiele innych miejsc, ktore moglhy obejmowac ten projekt. Ponadto jest rzezbiarz w Rogach



, p. JozefLizon i nie tylko. Projekt ten powinien obejmowac gmin% od Brzeznej, az do Naszacowic i wowczas
miafy on jakis sens, a w tej chwilijest to tylko wycinek, ktory moze odpowiada cze^sci Podegrodzia, a nie
historii Gminy Podegrodzie. Prawdopodobnie wniosku tego nie da jut si% zmienic i w zwiqzku z tym
wnioskuje do pracownikow gminy, zeby nastejtny taki wniosek zrobic uczciwie, ktory bqdzie obrazowal
historic calej Gminy Podegrodzie. W zwiqzku z powyzszym zasie^gal informacji u osoby, ktora ma zwiqzek
z Bramq Beskidu i otrzymal wyjasnienia dlaczego doszlo do takiej sytuacji i jezeli panstwo radni zechcq, to
moze im to zostac wyjasnione.

p. Krzysztof Bodziony - Radny Powiatowy - wyjasnil, ze projekt pn. „ Sciezka historyczno - turystyczna
Podegrodzie przez wieki" byla opracowana w znacznie szerszym zakresie, jednakze po ocenie merytorycznej
Urze^du Marszalkowskiego zostala w znacznym stopniu ograniczona, bo o kwotq 15Q.OOOzl.

p. Jan Kozuch- Radny - zgodzil si% z wypowiedziq p. K, Bodzionego, jednakze prawda jest taka, ze
poczqtkowo byl to projekt GOK-u, ktory zostal odrzucony przez Urzqd Marszalkowski i przeniesiony do
Bramy Beskidu, natomiast projekt zlozony z programu Bramy Beskidu nie hyl juz ograniczany kwotowo,
ktory skladal si% z trzech projektow tj. sciezka historyczno-turystyczna, trybuny przy ORLIKU
w Podegrodziu oraz mala architektura, ktora m, in. tablice informacyjne miejscowosci i jak si% pozniej
okazalo dwie cze^sci tego projektu zostaly usunie^te, a pozostala tylko sciezka historyczno - turystyczna.

'p. Krzysztof Bodziony - Radny Powiatowy - wyjasnil, ze zostaly zlozone trzy wnioski z czego dwa, ktore
dotyczyly wykonania trybun przy ORLIKU w Podegrodziu i tzw. witaczy zwiqzanych z promocjq Gminy
Podegrodzie zostaly odrzucone, natomiast projekt pn. „ Sciezka historyczno - turystyczna Podegrodzie przez
wieki" zostal znacznie ograniczony o komputery, stroje regionalnie i inne rzeczy.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwafy Nr HI/23/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie upowaznienia Wojta Gminy Podegrodzie
do wystawienia weksla in bianco stanowiqcego zabezpieczenie prawidlowego wydatkowania srodkow
otrzymanych na realizacj% projektu pn. ,,Sciezka historyczno - turystyczna Podegrodzie przez wieki", ktora
zostala przez Rad% Gminy przyjqta nastejjujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw"r

0 glosow ,, Wstrzymujqcych si% ".

Ad. 11 Podfecie uchwaly w sprawie przedlujenia czasu obowiqzvwania dotychczasowych
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode na terenie Gminy Podesrodzie.

\p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil p. Mariusza Karpierza Kierownika Referatu
Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomosciami o wyjasnienie kwestii dotyczqcych przedluzenia
czasu obowiqzywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodq na terenie Gminy
Podegrodzie.

p. Mariusz Karpierz- Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomosciami
w Urzedzie Gminy - jezeli chodzi o przedluzenie czasu obowiajzywania dotychczasowych taryf za zbiorowe
zaopatrzenie w wod$ na terenie Gminy Podegrodzie oraz przedluzenie czasu obowiqzywania
dotychczasowych taryf za zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Gminy Podegrodzie, to ich czas
obowiqzywania uplywa z dniem 31 grudnia br. W zwiqzku z powyzszym wladza gminy zadecydowala, aby
taryfy te pozostawic na dotychczasowym poziomie i przedluzyc czas ich obowiqzywania. Po przedstawianiu
tej kwestii na komisji wyszla sprawa dotyczqca koniecznosci wprowadzenia wprojektach ww. uchwalpunktu
dotyczqcego uwzglqdnienia wzrostupodatku VAT, ktory b^dzie obowiqzywal od 1 stycznia 2011 r.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - w paragrafle 2 omawianej uchwafy nie zostala wpisana data
do kiedy b^dzie przedluzony czas obowiqzywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wod%
na terenie Gminy Podegrodzie.



. p. Mariusz Karpierz- Kierownik RIIiGN - wyjasnil, ze taryfy mozna przedluzyc raz w roku, nie dluzej niz
0 jeden rok i w tej sytuacji decyzja nalezy do Rady Gminy czy przedluzy je na pol roku czy na jeden rok
1 2 tego tez wzgl^du nie wskazano w projekcie uchwaly na jaki to ma bye okres czasu.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil radnych o wypowiedzenie siq, na jaki okres czasu
proponujq przedluzyc dotychczasowe taryfy.

p. Jozef Kotarba- Radny - kierownik M. Karpierz wyraznie powiedzial, ze Rada Gminy moze tylko raz w
roku przedluzyc uchwaly dotyczqcq czasu obowiqzywania dotychczasowych taryfza zbiorowe zaopatrzenie
w wod% i za zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Gminy Podegrodzie, a wiejc nie widzi powodu, aby
Rada Gminy przedluzyla je na pol roku czy osiem miesiqcy. Osobiscie uwaza, ze powinno si$ te taryfy
przedluzyc do kohca 2011 roku i do tego czasu odpowiednia komorka Urzejlu Gminy be^dzie miala czas
dokladnie je przeanalizowac i ewentualnie podtrzymacje na dotychczasowym poziomie lub przygotowac ich
\vzrost, albo obnizenie. W przypadku taryfza przyjmowanie sciekow moze to bye obnizenie taryfy w zwiqzku
z tym, ze zacznq bye przyjmowane scieki z miejscowosci Brzezna, co moze obnizyc koszty utrzymania
oczyszczalni sciekow, natomiast jesli chodzi o taryfy za wod%, to prawdopodobnie pewne inwestycje
uniemozliwiq obnizenie tej taryfy. Reasumujq powyzsze zawnioskowal o przedluzenie dotychczasowych taryf
za wod$ i scieki o jeden rok.

*p. Stefan Sledz - Radny- zapytal p. M. Karpierza czy Rada Gminy ma glosowac taryfy netto czy taryfy
brutto.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - zasugerowal, aby przy omawianiu uchwal dotyczqcych doplat
do taryfza wod% i scieki skupic si% na kwestii podatku VAT, natomiast w tej chwili zajqc siq uchwaleniem
przedluzenia czasu obowiqzywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wod% na terenie
Gminy Podegrodzie.

W zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod
glosowanie tresc Uchwaly Nr 111/24/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie przedluzenia czasu
obowiqzywania dotychczasowych taryfza zbiorowe zaopatrzenie w wod% na terenie Gminy Podegrodzie do
dnia 31 grudnia 201 lr., ktora zostala przez Rad% Gminy przyjeta nastejyujqcq ilosciq glosow: 14 glosow
,,ZA ", 0glosow ,,Przeciw", 0glosow „ Wstrzymujqcych si%".

Ad. 12 Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia doplatv do taryfy za zbiorowe
zaopatrzenie w \vode dla mieszkaricow Gminy Podegrodzie.

>
p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil p. Mariusza Karpierza Kierownika Referatu
Infrastruktury, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomosciami o wyjasnienie kwestii dotyczqcych ustalenia
doplaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wod% dla mieszkancow Gminy Podegrodzie.

p. Mariusz Karpierz- Kierownik RIIiGN - wyjasnil, ze zarowno w projekcie uchwaly w sprawie ustalenia
doplaty za zbiorowe zaopatrzenie w wode^jak i w projekcie uchwaly w sprawie ustalenia doplaty do taryfy
za zbiorowe odprowadzenie sciekow jest dolozony paragraf 3 uchwaly mowiqcy o tym, ze „ W przypadku
urze^dowej zmiany stawki podatku VAT, taryfa ulegnie zmianie poprzez doliczenie podatku VAT wg nowej
stawki do wartosci taryfy netto ".

p. Kazimierz Klimczak- Soltys wsi Podrzecze - zapytal p. Kierownika Karpierza co be^dzie w przypadku, gdy
administrator wodociqgowpodwyzszy cen% za wod%.

p. Mariusz Karpierz - Kierownik RIIiGN - wyjasnil p. soltysowi Klimczakowi, ze podniesienie ceny przez
administratora za obsluge^ wodociqgow jest scisle okreslone w umowie i z tego co mu wiadomo, jest to
uzaleznione wzrostem energii elektrycznej i w przypadku wzrostu energii trzeba be_dzie umow% anektowac.



. p. Dariusz Kowalczyk Przew. Rady Gminy - - zapytal p. kierownika Karpierza czy z zwiqzku
z powyzszymi wyjasnieniami w paragrafie 2 projektu przedmiotowej uchwafy doplata do I m3 wody bgdzie
wynosic 0,77 zl.

p. Mariusz Karpierz - Kierownik RIIiGN - wyjasnil, ze dotychczas doplata do 1 m3 wody wynosila 0,77zl
brutto i jezeli od 1 stycznia 2011 r. wzrosnie podatek VAT, to automatycznie trzeba be_dzie doliczyc 0,03 zl
wiqcej do kwoty brutto za kazdy 1m wody. Jezeli dotychczas woda kosztowala 3,52 zl/m , to od nowego roku
bejizie kosztowac 3,55zl/m . Jesli Rada Gminy podtrzyma dotychczasowq taryf% za wod$ i doplata gminy
bedzie dalej w wysokosci 0,77zl brutto, to w tym przypadku poszczegolny odbiorca otrzyma o 0,03 zl
mniejszq doplaty, niz w biezqcym roku, chyba ze Rada Gminy uwzgle^dni l%podatek VAT, ktory wejdzie od
1 stycznia 2011 i wowczas doplata do Im3 wody be^dzie musiala bye wyzsza czyli nie 0,77zl tylko 0,80zl.

p. Stanislaw Sikora - Radny- zapytal p. skarbnik jakq skalq. srodkow dla budzetu gminy w ciqgu roku
stanowilaby doplata do wody.

p. Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy - biorqc pod uwag%, ze w ciqgu roku pobierane jest 120.000 m3

wody z wodociqgdw, co przy doplacie gminy w wysokosci 3 grosze do kazdego m3 wody da kwotq 3,600zl.
Wobec powyzszego uwaza, ze dla spoleczenstwa nie be^dzie, to w ogole odczuwalne, jak rowniez nie jest to
kwota, ktora znaczqco wplywa na budzet gminy.

p. Stanislaw Sikora- Radny- obawia si%, ze bejdzie negatywny oddzwiqk w spoleczenstwie, gdy si% powie, ze
cena za wodq nie jest podnoszona, a nagle woda wzrosnie o 3 grosze.

p. Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy- zawsze podatek VAT jest obciqzeniem konsumenta, a nie
producenta i zawsze obywateljest obciqzany wzrostem podatku.

p. Jerzy Jasinski - Radny- nawiqzujqc do wypowiedzi p. radnego Sikory powiedzial, ze przeciez ludzie
dobrze wiedzq, ze od nowego roku wzrasta podatek VAT o 1% i mysli, ze nie powinno bye tutaj jakichs
problemow, bo przeciez takze inne towary be_dqpodniesione w zwiqzku ze wzrostem tego podatku.

p. Piotr Lachowicz - Sekretarz Gminy- w mieszkaniach, gdzie nie ma zalozonych wodomierzy srednie
zuzycie wody na osob% wynosi 3 m miesiqcznie czyli w przypadku podniesienia podatku VAT i wzrostu ceny
za wodq o 0,03 zl za m wody nie byloby chyba az takie znaczqce, bo w przypadku 4-osobowej rodziny
bylaby to kwota ponizej 0,50 zl miesie^cznie.

|/7. Kazimierz Klimczak- Soltys wsi Podrzecze - zapytal kierownika Karpierza czy wzrost podatku VAT o 1%
liczony bejdzie od calosci stawki za wod% czy oddzielnie trzeba he^dzie placic administratorowi za energie^,
uslugq itd. co podwyzszy t% stawk%.

p. Mariusz Karpierz - Kierownik RIIiGN - wyjasnil, ze taryfa za wod% uwzglqdnia wszelkie skladniki tj.
energie^ i uslugz czyli opiate^ administratora i w tym momencie nie ma znaczenia czy administrator zuzyje
wie^cej prqdu czy mniej, bo taryfa jest obliczona wczesniej z uwzgl^dnieniem tych skladnikow. Odbiorca
wody bqdzie placil o 1% podatku wie^cej wedlug zuzycia ilosci wody.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - zwrocil si$ do radnych o zabieranie glosu odnosnie wysokosci
doplaty do wody, a mianowicie czy ma ona wynosic 0,77 zl tak jak dotychczas czy ma bye podwyzszona na
0,80zl.

W zwiqzku z zakonczeniem dyskusji w powyzszej sprawie Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz
Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwafy Nr 111/25/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r.,
w sprawie ustalenia doplaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wod% dla mieszkancow Gminy
Podegrodzie w wysokosci 0,77 zl brutto do 1m , ktora zostala przez Rad% Gminy przyjeja naste_pujqcq ilosciq
glosow: 14 glosow ttZA ", 0glosow ,,Przeciw", 0 glosow ,, Wstrzymujqcych si%".

to



Ad. 13. Podjecie uchwaly H* sprawie przedlujenia czasu obowiqzvwania dotychczasowych
taryfza zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Gminv Podegrodzie.

p. Dariusz Kowalczyh - Przew. Rady Gminy - zwrocil si% do obecnych o zabieranie glosu w sprawie
projektu ww. uchwaly.

W zwiqzku z tym, iz przedmiotowa sprawa zostala doglebnie wyjasniona w punkcie 11 porzqdku obrad, gdzie
byla propozycja, aby przedluzenie czasu obowiqzywania dotychczasowych taryfza zbiorowe zaopatrzenie
wod% i zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Gminy Podegrodzie przedluzyc ojeden rok czyli do dnia
31 grudnia 2011 r. nikt z radnych nie zbieral glosu w tej sprawie.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwaly Nr 111/26/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie przedluzenia czasu obowiazywania
dotychczasowych taryf za zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Gminy Podegrodzie do 31 grudnia
2011 r., ktora zostala przez Rad% Gminy przyj^ta nastejtujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow
,,Przeciw ", 0 glosow „ Wstrzymujqcych si% ".

Ad. 14 Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia doplaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie
. sciekow dla mieszkancow Gminv Podegrodzie.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - zapytal radnych czy sq jakies zapytania odnosnie projektu
ww. uchwaly, po czym poprosil p. Mariusza Karpierz o zabranie glosu w tej sprawie.

p. Mariusz Karpierz - Kierownik RIIiGN - wyjasnil, ze tutaj jest taka sama sytuacja jak przy doplatach do
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wod%. Do kohca roku obowiqzuje doplata do sciekow dostarczanych
sieciq kanalizacyjnq oraz dowozonych wozami asenizacyjnymi od mieszkancow z terenu Gminy
Podegrodzie. Doplata do sciekow dostarczanych sieciq, kanalizacyjnq. obecnie wynosi 5,51/m3 brutto,
natomiast do sciekow dowozonych na stacj$ zlewnq 2,15zl/m . Decyzja w sprawie pozostawienia
dotychczasowej doplaty lubjej zmiany lezy w kompetencji Rady Gminy.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - dotychczas doplata do sciekow dostarczanych sieciq
kanalizacyjnq. wynosi 5,51 zl/m brutto, natomiast do sciekow dowozonych na stacje^ zlewnq, 2,15 zf/m3

sciekow.

W zwiqzku z tym, iz ze strony Rady Gminy nie zabierano glosu w powyzszej sprawie Przewodniczqcy Rady
\Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie tresc Uchwaly Nr 111/27 12010 z dnia 27
grudnia 2010 r., w sprawie ustalenia doplaty do taryfy za zbiorowe odprowadzenie sciekow dla
mieszkancow Gminy Podegrodzie, ktora to doplata do Itu3 sciekow z terenu Gminy Podegrodzie b^dzie
wynosic: dla sciekow dostarczonych sieciq. kanalizacyjnq. 5,51 zl brutto, natomiast dla sciekow
dowozonych na stacjz zlewnq, dostarczonych z gospodarstw domowych - 2,15 zl brutto, Powyzsza uchwala
zostala przez Rad% Gminy przyje^ta nastejjujqcq ilosciq glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw",
0 glosow „ Wstrzymujqcych si%".

Ad. 15 Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 331/XLIV/2010 Rady Gminv
Podegrodzie z dnia 25.02.2010 r.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy ~w zwiqzku z tym, it do projektu ww. uchwaly jest zalqczony
wyrok sqdu, z ktorego wynika, ze przedmiotowa uchwala zostala w cze^sci zaskarzona przez Prokuratura
Rejonowego w Nowym Sqczu, poprosil p. sekretarza p. Piotra Lachowicza o wyjasnienie przyczyn
dotyczqcych zaskarzenia tej uchwaly.

p. Piotr Lachowicz - Sekretarz Gminy - wyjasnil, ze od strony technicznej nie prowadzil tej sprawy, ale z
tego co mu wiadomo, to prawdopodobnie sprawa zaczqla si% od Gminy Rytro, gdzie byl konflikt
mieszkancow i praktycznie wszystkie tego typu uchwaly podejmowane przez rady w naszym powiecie byly
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. zaskarzane przez paniq prokurator. Pani prokurator wygrafa tylko i wylqcznie sprawq dotyczqcq
zastosowania tych uchwal do stanu prawnego powstalego od dnia 18 stycznia 2007 roku, ktory to zapis byl
niezgodny z prawem, natomiast do pozostalych zapisow uchwafy sqd nie wniosl uwag.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - zapytal p. sekretarza czy prokurator z urzedu zajmowal si% tq
sprawq czy tez wpfyne_fy na to inne okolicznosci.

p. Piotr Lachowicz - Sekretarz Gminy -jak wczesniej wspomnialprawdopodobnie mieszkancy Gminy Rytro
mieli jakies uwagi w tej sprawie i napisami do prokuratury i prokurator z urzqdu zajql si% tq sprawq
w poszczegolnych gminach, aczkolwiek wiejtszych uwag nie wniesiono do tej uchwaly. Nalezy zdac sobie
sprawq, ze nie wszystkie sprawy, ktore bada prokuratura wiqzq si$ ze sledztwem, bo w tym przypadku byla to
sprawa czysto proceduralna czyli stwierdzenie niezgodnosci z prawem wspomnianych uchwal.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwaly Nr 111/28/2010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie zmiany chwafy Nr 331/XLIV/2010 Rady
Gminy Podegrodzie z dnia 25.02.2010 r., ktora zostala przez Rad% Gminy przyj&a nastej>ujqcq ilosciq
glosow: 14 glosow ,,ZA", 0 glosow ,, Przeciw", 0 glosow „ Wstrzymujqcych si%".

Ad. 16. Podlecie uchwaly w sprawie ustalenia wynasrodzenia miesiecznego dla Wojta
" Gminy Podesrodzie.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil p. skarbnik o wyjasnienie czy stawki proponowanego
wynagrodzenia miesie^cznego dla p. wojt zmieniajq si% czy pozostajq na takim samym poziomie, jak
otrzymywal poprzedni wojt. Jednoczesnie podkreslil, ze ostateczna decyzja w sprawie wysokosci stawek
wynagrodzenia nalezy do Rady Gminy.

p. Agnieszka Pacholarz - Skarbnik Gminy-jezeli chodzi o proponowane stawki wynagrodzenia miesie^cznego
dla p. wojt w poszczegolnych skladnikach, to sq one w wysokosci dotychczas obowiqzujqcego
wynagrodzenia wqjta Stanislawa Latki i srodki te sq zabezpieczone w budzecie gminy. Projekt
przedmiotowej uchwaly zostal przygotowany przez p. kadrowq, ktory w uzasadnieniu przedstawia jakq
wysokosc mogq osiqgnqc poszczegolne skladniki wynagrodzenia.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy - poprosil o zabranie glosu p. Stefana Sledz przewodniczqcego
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu, ktora debatowala w tej sprawie.

Ip. Stefan Sledz- Radny- poinformowal, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu
podj^la propozycjz, aby utrzymac stawkq wynagrodzenia miesi^cznego dla p. wojt na takim poziomie jak
w przedlozonym projekcie, ktory zostal przygotowany przez p. kadrowq i obrazuje wysokosc ostatniego
wynagrodzenia poprzedniego wqjta.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk odczytal i poddal pod glosowanie
tresc Uchwaly Nr 111/2912010 z dnia 27 grudnia 2010 r., w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesie^cznego
dla Wojta Gminy Podegrodzie w wys. 9.475,00 zl, ktora zostala przez Radq Gminy przyjeja nastejyujqcq
ilosciq glosow: 12 glosow ,,ZA", 0 glosow „ Przeciw", 2 glosy „ Wstrzymujqce si%".

Ad. 17 Zakoiiczenie sesji.

Wzwiqzku z wyczerpaniem porzqdku ohrad Przewodniczqcy Rady Gminy Podgrodzie p. Dariusz Kowalczyk
zamknql IIIsesjq Rady Gminy Podegrodzie.

Zalqcznikiem do protokolujest zapis foniczny sesji przechowywany naplikach mp3.
•

Na tym protokol zakonczono. Prot. BeatdjMarcinek


